
 

                     Zapisnik vodila                                                                             Predsjednik Školskog odbora 
              Marijana Milovanović                                                                                     Marko Ajček 
 

1 

SKRAĆENI  ZAPISNIK 6. sjednice Školskog odbora Osnovne škole Gradina 
 
Sjednica održana  28. prosinca  2017. god.  u  školskoj knjižnici  s početkom u  10:00 sati 
Nazočni članovi: Marko Ajček, Ivan Moslavac, Ivana Kovač, Boško Babić, Siniša Živoder i Josip Kaladić 
Nenazočni članovi: Luka Čiča, opravdano  
Ostali nazočni:  Ljiljana Bakić, ravnateljica škole, Marijana Milovanović, tajnica škole-zapisničar, Nada Vidalina, računovođa (2. - 4.   
                          točka dnevnog reda) 
 

Predsjednik Školskog odbora, gdin Marko Ajček otvara sjednicu, pozdravlja nazočne, utvrđuje da je sjednici nazočno šest 
od sedam članova što je dovoljno da sve odluke koje se budu donosile budu pravovaljane.   
 

Predsjednik  predlaže  sljedeći  
 

Dnevni  red: 
 

1. Prihvaćanje zapisnika s 5. sjednice Školskog odbora   
2. Usvajanje rebalansa za 2017. godinu 
3. Usvajanje financijskog plana za 2018. i projekcija za 2019. i 2020. godinu 
4. Usvajanje Plana nabave za 2018. godinu 
5. Davanje prethodne suglasnosti za zasnivanje radnog odnosa prema raspisanom natječaju za radno mjesto 

a) Učitelj njemačkog jezika 
b) Odgojitelj predškolske djece 

6. Razno  
 

Izmjena i dopuna dnevnog reda nije bilo te je predloženi dnevni red jednoglasno usvojen. 
 
Ad 1 Zapisnik 5. sjednice Školskog odbora održane 1. prosinca 2017. god. jednoglasno je prihvaćen.  
 
Ad 2 Školski odbor jednoglasno donosi Odluku o usvajanju Rebalansa proračuna Osnovne škole Gradina, Gradina za 2017.g. 
 
Ad 3 Školski odbor jednoglasno donosi  O d l u k u  o usvajanju Financijskog plana Osnovne škole Gradina, Gradina za 2018.  
                godinu i projekcija za 2019. i 2020. godinu.  
 
Ad 4 Školski odbor jednoglasno usvaja Plan nabave za 2018. godinu. 
 
Ad 5 a) Školski odbor jednoglasno donosi    O d l u k u   kojom ravnateljici daje prethodnu suglasnost  za zasnivanje radnog    
                    odnosa s Miroslavom Ferenčevićem na određeno, nepuno radno vrijeme. 
 

                b) Školski odbor jednoglasno donosi    O d l u k u   kojom ravnateljici daje prethodnu suglasnost  za zasnivanje radnog   
                    odnosa s Martinom Štengl na puno radno vrijeme, određeno, do 31.05.2018. god. 
 
Ad 6 

Predsjednik je istaknuo da je upoznat s novonabavljenom peći u PŠ Bačevac i da su sada problem nekvalitetna drva. 
Smatra da se trebaju nabaviti dobra drva.  
 

Ravnateljica informira nazočne da je jedan plinski bojler za grijanje u matičnoj školi postavljen, stigli su i ostali, a bit će 
postavljeni preko zimskog odmora učenika. 

Nadalje, Županija Virovitičko-podravska darovala je školi 4 + 2 stolna računala s preporukom da računala idu na područne 
škole. Tako će i biti napravljeno osim jednog računala koje će ostati u školskoj knjižnici jer je ovo postojeće dotrajalo. 
 Učiteljicu Kovač interesira, s obzirom da je pet računala a sedam područnih škola, koji je kriterij odabira škole gdje će 
računalo ići. 
Ravnateljica: ˝Ne znam ni ja, još će se vidjeti˝. 
 

 Gdina Babića interesira kada se planira u školu uvesti e-dnevnike te imaju li područne škole uopće Internet. 
 Ravnateljica odgovara da će kontaktirati CarNet i raditi na tom pitanju a od područnih škola Internet imaju Budakovac i 
Bačevac. 
 

 Učiteljica Kovač uočila je da je korištenje službenog telefona velika stavka, veliki trošak za školu, te ju zanima što se radi 
po tom pitanju da se smanje troškovi. 
 Ravnateljica odgovara da su u tijeku pregovori za smanjenje troškova.  
 
 Drugih prijavljenih za riječ nije bilo te je sjednica završila s radom u 11,03 sati. 
 
 

KLASA: 003-06/17-01/07 
URBROJ: 2189-20-06-17-6 
Gradina, 28. prosinca 2017. 


